
Referat til styremøte i Fyresdal Idrettslag Torsdag 28/03-2019 

 

Møtet starta:  kl 1800.  

Møteslutt ca:  kl 2000. 

Møtestad:  Klubbhuset ,andre høgda 

Oppmøtte: Nils, Hans Kristian, Åsne, Signe, Kurt, Hanne, Inge 

Sakliste: 

07/19 

 Godkjenning av innkalling og referat frå møtet 10/0-17. : Ok 

08/19 Informasjonssaker: Fyresdal kommune sendte krav om renovasjonsgebyr for 

klubbhuset, dette har FIL tidlegare vore friteken for, vi har hatt avtale om å kunne nytte 

same containerar som Gimle nede ved grusbanen. FIL søkjer om å fortsette på dennne 

avtala 

09/19 Økonomi / Rekneskap 

 Kort gjennomgang frå kasserar: 

:Hans kristian og Hanne avtalar med sparebanken Sør om signering av reikningar 

:Hans kristian vil ha litt tid til å sjå på oppgåva for å ta stilling til antall kontoar som i 

dag er 5 eller 6 skal bli færre. 

 Sponsorar: 

:Undergruppene må passe på at FIL kontigenten blir betalt 

:Signe organiserar sponsorarbeidet, fordeling av desse oppgåvene i styret. Dette skal 

vere klart til hausten 2019 

10/19 Kort orientering frå gruppene. 

:Symjegruppa melder om høg aktivitet, det er 21 aktive svømmarar. 

: Fotballgruppa melder at alle lag er i gang med treningar 

 

11/19 Bruk av sosial media 

: Kjell Ove informerar om dette ved neste anledning 

12/19 Kven har ansvaret for kva, del 1. 

: Undergruppene må orientere styret om større utgifter  

: Undergruppene har sjølve ansvar for egne sosiale arrangement 

 



13/19 Ymse 

:I haust opna symjehallen noko seint, er det mogeleg å opne tidlegare for 

Svømmegruppa? Hanne sjekkar dette 

:Tidlegare innleverte politiattestar gjeld, det er undergruppene sitt ansvar å halde  

oversikt på dette 

: Hanne og Åsne møter i Idrettsrådet onsdag 2/4 

:Netse styremøte mi FIL i Juni, før skuleslutt og helst på Torsdagar, Hanne kjem tilbake 

med nøyaktig dato og klokkeslett 

 

 

Dersom de ikkje kan møte skal det gjevast beskjed til Hanne,  

91133326 eller hannebrats@gmail.com slik at me kan kalle inn ein vara om det skulle 

vere naudsynt. 

Fotballgruppa og symjegruppa bør stille med vara frå eige sportsleg utval. 

Velkommen til styremøte! 

 

Mvh  

Hanne Bratsberg 

(leiar) 

 


